

Ref 128.p.15-16
Date 6/6/2016

**Summer Swimming Lessons after Ramadan
for Students Aged 3-12 Years**

Dear Parents,

Kindly note that the following summer swimming lessons will be offered to students aged 3-12 years


Session's No.	From	Until
1.	10/7/2016	17/7/2016
2.	18/7/2016	25/7/2016
3.	26/7/2016	2/8/2016

Session's No.	From	Until
4.	3/8/2016	10/8/2016
5.	11/8/2016	18/8/2016
6.	20/8/2016	27/8/2016

As per the following schedule:

Days	Saturday	Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday
Course	Time	Time	Time	Time	Time	Time
Training & Technique Lessons for Students Aged (3-5)	11-12:30	11-12:30	11-12:30	11-12:30	11-12:30	11-12:30
Training & Technique Lessons for Students Aged (6-12)	12:30-2	12:30-2	12:30-2	12:30-2	12:30-2	12:30-2

- Total hours per course = 10 hours
- Fee is JD 100 per student (nonrefundable)
- Lessons will start once we have the minimum number of 10 participants
- All participants must adhere to all pool rules and instructions. The supervisor is entitled to ask any participant to leave the swimming pool in case of non-compliance
- Amman Academy will not be responsible for any injuries or accidents, however, we will always provide a very high standard of safety and supervision at all times
- Parents must be present with their children who are less than 6 years of age during the lessons to help them change their clothes
- Registration will be on a first-come-first-served basis. To register, kindly fill out the information below and submit it to the finance department along with the fee
- Please park your car at gate number 1 outside the school gates
- Make up lessons will not be provided for absent students
- We will inform you in cases of cancellation or postponement of session times and/or dates. Otherwise, the above dates are confirmed
- For more details, please do not hesitate to contact Mr. Mohammad Al Salah at 07-95943330
- Transportation will not be provided by the school


Faten Muqattash
AA Principal


Lore Awaimrin
Sports & Activities Manager

Summer Swimming Lessons No. (14, 15, 16, 17, 18 & 19)

Name of student Age Session's No.

Home Tel Mobile No.

Kindly fill for accounting purposes **Summer Swimming Lessons No. (14, 15, 16, 17, 18 & 19)**

Name of student

Parent's name Parent's signature

دورات صيفية في السباحة بعد شهر رمضان

للطلبة الذين تبلغ أعمارهم من 3-12 عاماً

الأهالي الكرام:

ستقيم أكاديمية عمان الدورات الصيفية الآتية في السباحة للطلاب الذين تتراوح أعمارهم بين 3-12 عاماً:

رقم الدورة	اعتباراً من	ولغاية
.4	2016/8/3	2016/8/10
.5	2016/8/11	2016/8/18
.6	2016/8/20	2016/8/27

رقم الدورة	اعتباراً من	ولغاية
.1	2016/7/10	2016/7/17
.2	2016/7/18	2016/7/25
.3	2016/7/26	2016/8/2

وذلك حسب الجدول الآتي:

الأيام	السبت	الأحد	الاثنين	الثلاثاء	الأربعاء	الخميس
الدورة	الساعة	الساعة	الساعة	الساعة	الساعة	الساعة
دورات تعليم وتكنيك للطلبة من 3-5 أعوام	12:30-11	12:30-11	12:30-11	12:30-11	12:30-11	12:30-11
دورات تعليم وتكنيك للطلبة من 6-12 عاماً	2-12:30	2-12:30	2-12:30	2-12:30	2-12:30	2-12:30

- مدة الدورة الواحدة (10) ساعات.
- رسوم الدورة: 100 دينار للطالب، مع العلم أن الرسوم غير مستردة.
- تبدأ الدورة عند اكتمال العدد، بشرط ألا يقل عدد المشاركين عن 10 طلاب.
- على جميع المشاركين الالتزام بجميع التعليمات الخاصة بالمسبح، ويحق للمشرف الطلب من أي مشترك مغادرة المسبح إذا تطلب الأمر ذلك.
- لا تتحمل المدرسة مسؤولية أية إصابات قد تحدث خلال الدورة وستوفر أكاديمية عمان وفي كل الأوقات المستوى العالي جداً من الإشراف والسلامة للمشاركين.
- الرجاء من أهالي الطلاب الذين تقل أعمارهم عن 6 سنوات التواجد دائماً خلال أوقات الدورة وذلك للمساعدة في عملية خلع ملابس أبنائهم وارتدائها.
- ستكون الأولوية لمن يسجل أولاً من خلال تعبئة البيانات أدناه وإعادتها من قبل الأهل مع المبلغ المطلوب إلى الدائرة المالية.
- في حال غياب الطالب عن الحصص لا يتم تعويض تلك الحصص له.
- نرجو من الأهالي الكرام إيقاف مركباتهم عند البوابة رقم (1) خارج أسوار المدرسة.
- سيتم إعلامكم في حال تم إلغاء أو تغيير مواعيد الدورة، وخلافاً لذلك ستكون الدورة قائمة.
- للاستفسار، الرجاء الاتصال بالأستاذ محمد الصلاح على الهاتف الخليوي رقم 07-95943330
- المواصلات غير مؤمنة.



لور عومرين
مديرة النشاط والرياضة

فاتن مقطش
مديرة المدرسة

دورات صيفية في السباحة رقم (14، 15، 16، 17، 18 و 19)

اسم الطالب العمر رقم الدورة

هاتف المنزل الهاتف الخليوي

الرجاء تعبئة النموذج الخاص بالدائرة المالية دورات صيفية في السباحة رقم (14، 15، 16، 17، 18 و 19)

اسم الطالب توقيع ولي الأمر